
Tossa de Mar arribar� molt dividida a la consulta sobre el nou

por t espor tiu

Els detractors diuen que es votar� una operaci� d'especulaci� urban�stica i

els promotors defensen els benef icis

Tossa de Mar arribar� molt dividida a la consulta

sobre el nou por t espor tiu

"Tossa s'ha quedat dividida entre els par tidaris del s� i del no del

por t espor tiu". Aix� �s el que va recon�ixer un dels par tidaris del

no. Una situaci�, per�, que no es va deixar palpar massa a la sala

La Nau de la poblaci� que ahir va acollir un debat previ a la

consulta. La gent que es va aplegar a la sala era majorit�riament

persones que estan en contra del canvi urban�stic i, de fet, cada

vegada que hi havia una intervenci� d'un dels dos representants del no es feia sentir el seu descontentament, ja

sigui amb comentaris o murmurejant.ÊLa gran af lu�ncia de gent, m�s de 200 persones, va provocar que l'espai

de la sala s'hagu�s d'ampliar.

Una idea que es va posar sobre la taula, sobretot per la par t del no, �s que a la consulta popular el que s'acabar�

fent �s votar una modif icaci� del planejament urban�stic que no sols compor ta un por t i que, al seu parer, si

diumenge vinent guanya el s�, es donar� el vistiplau a una operaci� "d'especulaci� urbanistica".

El debat va comptar amb una decripci� acurada del que defensors i retractors consideren que ser� l'impacte

ambiental, social i econ�mic de la modif icaci� del POUM.ÊPer� abans la conductora del debat va entrevistar

l'alcaldessa Gisela Saladich, que va dir que el projecte que el seu grup anteriorment, quan governava fa anys el

PSC, havia plantejat per a Tossa era el d'una marina seca per� que no havien trobat inversors. I que ara havien

rebut aquesta proposta i que, com marcava el conveni, ho por taven a consulta popular. Durant el debat es van

sentir cr�tiques contra el govern de Tossa Unida, sobretot per la "suposada imparcialitat" de l'Ajuntament que,

segons el Secretari d'Amics de Tossa, Jaume Lleonard, que defensen el no, el que ha fet el consistori ara es

"rentar-se les mans" i deixar-ho tot a mans del poble.

Tamb� va denunciar que des dels par tidaris del s�, "s'estan comprant vots i es fa una campanya bruta"prometent,

diu, "una borsa se treball que es posar� en marxa el dilluns".

Llu�s Coll, que representava els promotors i que havia estat vinculat a Acciona,va explicar que el projecte

benef iciar� el poble perqu� donar� "soluci� als fondejos incontrolats a la platja i als seus efectes", i va destacar

que estar� f inan�at per "apor tacions dels promotors i d'entitats banc�ries".



En el que va insistir Coll �s en els benef icis socioecon�mics per a Tossa com s�n els llocs de treball. Es va

comprometre a fer una borsa de treballÊ que estar� encarada a contractar gent del poble per fer les obres.

Finalment, va ressaltar que l'arribada de gent al por t i tenir un hotel suposar� m�s ingressos per al poble.

Raimon Ramos,l'enginyer que ha fet l'informe preliminar d'impacte ambiental del por t,va assegurar que es

regenerar� la posid�nia que es perdr� fent l'obra del por t i es replantar� a la badia. Una q�esti� que es va

assegurar des dels par tidaris del no que �s inviable, perqu� a la badia no n'hi ha, va dir l'altre representant del no

Ramon Gascons.

Fins i tot una membre de l'Associaci� de naturalistes de Girona va ressaltar el mateix per� va dir que, al f inal,

sobre el que versa la consulta �s el futur del poble. Un enginyer que va par ticipar en obres del por t de Blanes va

assegurar que la zona on es vol fer el por t est� protegida per la Xarxa Natura i que, si mai prospera, caldr� el

vistiplau de la UE. Tamb� va donar la seva opini� el grup de CiU, a l'oposici�, que va dir que hi ha m�s interessos

darrere la urbanitzaci� dels xalets de luxe com s�n "els de la zona posterior a la cala Llevad�".

Per acabar, des d'Amics de Tossa es va anunciar que havien comen�at ahir una campanya a Change.org per

demanar la protecci� de la zona i que ja havien arribat a 5.200 f irmes.
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